
آرمان ملی: حدود 4 ماهی است که به رغم مطرح شدن نام ها 
و گزینه های مختلف، تیم ملی والیبال بدون سکاندار باقی مانده 

است آن هم در سال منتهی به المپیک! 
   4 گزینه

گذشته سایت فدراسیون والیبال نوشت:   پنجم دی ماه 
» وحید مرادی سرپرست فدراسیون والیبال هفته آینده با تشکیل 
دو جلسه کمیته مشورتی و کمیته فنی، چهار گزینه سرمربیگری 
تیم ملی والیبال کشور را مورد بررسی قرار خواهد داد و در پایان 
گزینه سرمربیگری تیم ملی والیبال ایران مشخص و اعلام خواهد 
شد. ویتال هاینن )بلژیک(، آنجلو لورنزوتی )ایتالیا(، سعید معروف 
)ایران( و روبرتو پیاتزا )ایتالیا( چهار گزینه اصلی مدنظر برای هدایت 
تیم ملی والیبال ایران هستند که باید دید در نهایت کدام یک بر 
نیمکت این تیم تا المپیک 2028 تکیه خواهد زد. چهار گزینه ای 

که هر کدام افتخارات بسیاری در حوزه والیبال کسب کردند.«
   وضعیت گزینه ها 

گزینه های زیادی برای هدایت تیم ملی والیبال قطار شد، 
تا اینکه بالاخره پس از کش و قوس فراوان، نفراتی همچون 
»روبرتو پیاتزا، ویتال هنین، سعید معروف و آنجلو لورنزتی« در 
لیست فدراسیون والیبال برای هدایت تیم ملی قرار گرفتند، 
البته نام »آنجلو لورنزتی« پس از پایان دوران ریاست داورزنی 
در فدراسیون والیبال و روی کار آمدن وحید مرادی به عنوان 
سرپرست، در لیست گزینه های هدایت تیم ملی قرار گرفت. در 
نهایت در حالی که همه منتظر بودند در جلسه کمیته فنی 
یک نفر به عنوان سرمربی تیم ملی والیبال انتخاب شود، اما 
خبری نشد و تیم ملی که از ۱4 مهرماه بدون سرمربی است باز 
هم در بلاتکلیفی قرار گرفت. ۱8 دی ماه مهر در ادامه این گزارش 
نوشت: در جلسه کمیته فنی محمود افشاردوست به عنوان 
سخنگوی کمیته فنی انتخاب شد و در رابطه با انتخاب سرمربی 
تیم ملی والیبال عنوان کرد زمان کافی برای انتخاب سرمربی 
گرچه به گفته سخنگوی کمیته  داریم و نباید عجله کنیم، البته ا
فنی زمان کافی در اختیار داریم، اما نباید فراموش کنیم که کار 
صعود به المپیک برای تیم ملی والیبال بسیار سخت است، با 
توجه به سقوط تیم ملی والیبال در رنکینگ جهانی، راه صعود 

به المپیک بسیار سخت شده و ملی پوشان والیبال خرداد 
سال آینده در لیگ ملت ها 2024 آخرین فرصت المپیکی شدن 
را پیش رو دارند که باید در این مسابقات به ۹ پیروزی برسند تا 
کنون  جایگاه خود را در رنکینگ جهانی ارتقا دهند. تیم ملی هم ا
در جایگاه پانزدهم رنکینگ جهانی قرار دارد و تیم هایی مثل 
آرژانتین، اسلوونی، ایتالیا، صربستان، کوبا، هلند و حتی ترکیه 
شرایطی بهتر از ایران دارند. پس از پایان جلسه کمیته فنی 
کره  اعلام شد دو گزینه خارجی تیم ملی والیبال به دلایلی از مذا
با فدراسیون والیبال انصراف دادند، در ابتدا صحبت از انصراف 
روبرتو پیاتزا و هنین بود که خیلی زود مشخص شد این دو گزینه 
»آنجلو لورنزتی و ویتال هینن« بودند. به این ترتیب »آنجلو 
لورنزتی« که اعضای کمیته فنی روی انتخاب او حساب ویژه ای 
باز کرده بودند از حضور در ایران انصراف داد. البته که قرار است 
کره شود. با  سرپرست جدید فدراسیون با او دوباره وارد مذا
، اعضای کمیته فنی تصمیم گرفتند  توجه به انصراف این دو نفر
فعلاً این موضوع را به تعویق بیاندازند تا فدراسیون والیبال 
گزینه های دیگری برای هدایت تیم ملی در نظر بگیرند. حالا قرار 
است مرادی سرپرست فدراسیون والیبال با گزینه های دیگر وارد 
کره شود و طبق اخبار واصله از فدراسیون یک گزینه از قاره  مذا
آمریکا و یک گزینه از قاره اروپا مدنظر فدراسیون والیبال هستند. 
حالا اعضای کمیته فنی به غیر از معروف و پیاتزا باید منتظر 
گزینه های دیگر باشند. پیش از برگزاری جلسه کمیته فنی عنوان 
شده بود سعید معروف انصراف داده که یکی از اعضای کمیته 
فنی فدراسیون در گفت وگو با خبرنگار مهر این موضوع را رد و 
کید کرد معروف همچنان جز گزینه های جدی برای هدایت  تأ
تیم ملی والیبال است. اعضای کمیته فنی معتقدند نباید برای 
که ممکن است انتخاب  انتخاب سرمربی تیم ملی عجله کرد، چرا
عجولانه به ضرر والیبال ایران شود، اما تیم ملی والیبال در سال 

منتهی به المپیک در بلاتکلیفی محض به سر می برد. 
   اعلام نظر 

وحید مرادی در گفت وگو با تسنیم در مورد انتخاب سرمربی 
تیم ملی والیبال ایران اظهار داشت: خاطره خوشی از اعلام 
اسامی نامزدهای مورد نظرمان نداریم. دو گزینه اصلی ما پس 

از اعلام رسمی اسامی و در نتیجه رقابت بین مدیران برنامه آنها 
از قبول هدایت تیم ملی والیبال ایران، انصراف دادند در حالی 
که قبلاً برای حضور در ایران، ابراز علاقه کرده بودند. به همین 
کارهای خود را محرمانه پیش ببریم.  خاطر سعی می کنیم، 
سرپرست فدراسیون والیبال ادامه داد: وزیر ورزش در جریان 
کرات و اقدامات ما قرار دارد. طبق برنامه ریزی، چهارشنبه  مذا
هفته جاری، نشست دیگری با کمیته فنی فدراسیون خواهیم 
داشت . در آن جلسه موارد جدیدی مطرح خواهد شد و امیدوارم 
به جمع بندی لازم برسیم. متأسفانه گزینه های برتر و شاخص 
ما برای تیم ملی انصراف داده اند. مرادی درباره روند تأیید 
صلاحیت کاندیداهای ریاست فدراسیون والیبال گفت: فرآیند 
تأیید صلاحیت کاندیداها، خارج از فدراسیون و توسط نهادهای 
نظارتی انجام می شود. این روند زیاد هم طولانی نشده و این تأخیر 
هم به خاطر اقدام دیرهنگام دوستان بوده است. هنوز هیچ 
کاندیدایی رسماً تأیید نشده است و من نمی دانم برخی شایعات 
از کجا نشأت می گیرد. ما هم منتظر اعلام لیست نهایی هستیم. 
وی در مورد اعتراض رضا تندروان سرمربی تیم شهداب در مورد 
اعطای میزبانی مرحله پلی آف به تهران تصریح کرد: برخی دوستان 
به عنوان یک شخص والیبالی، حرف هایی می زنند که تعجب 
می کنم. فدراسیون در مورد میزبانی مرحله نهایی لیگ برتر به هیچ 
تیمی، قولی نداده بود. ما جلساتی را برگزار کردیم تا بهترین تصمیم 
را بگیرم. در نهایت، فدراسیون والیبال، میزبانی مرحله پلی آف 
را بر عهده گرفت تا عدالت رعایت شود و حاشیه ای ایجاد نکند. 
این گونه اظهار نظرها جای تاسف دارد. سرپرست فدراسیون 
والیبال اضافه کرد: باید به مسائل از نگاه ملی نگریست. ما زمان 
اندکی برای آماده سازی تیم ملی جهت شرکت در لیگ ملت های 
2024 در اختیار داریم در حالی که این تورنمنت، آخرین امید ما 
برای رسیدن به المپیک است. فدراسیون با تصمیمش به کسی 
توهین نکرده است. من از مربیان تیم های لیگ برتری می خواهم 
به مسائل با دید ملی نگاه کنند. مرادی در مورد بازی جنجالی و 
درگیری فیزیکی در بازی دو تیم ایفاسرام اردکان و چادرملو اردکان 
گفت: شاهد اتفاق تلخی در اردکان بودیم که تا حد زیادی به 

فرهنگ شخصی افراد بستگی دارد. 
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a r m a n m e l i . i r

مرگ قهرمان دوی ماراتن جهان 
دونده ماراتن کنیایی در 24 سالگی در یک 
کیپتوم،  کلوین  تصادف جاده ای درگذشت. 
قهرمان ماراتن جهان و مربی اش، در یک حادثه 
رانندگی جان باختند. خبرگزاری تاس با اعلام 
این خبر گزارش داد کیپتوم قرار بود به زودی در 
ماراتن روتردام شرکت کند. او همچنین در ترکیب 
تیم دوومیدانی کنیا برای بازی های المپیک 
2024 پاریس قرار گرفته بود. او سال 202۳ قهرمان 
دو مسابقه اصلی ماراتن دنیا شد و توانست در 
گو عنوان نخست را به دست بیاورد.  لندن و شیکا
گو رکورد  کتبر 202۳ در ماراتن شیکا کیپتوم 8 ا
جهانی را به نام خود ثبت و مسافت 42 کیلومتری 
را در دو ساعت و ۳۵ ثانیه طی کرد. پلیس کنیا 
همچنین تأیید کرد که کلوین کیپتوم، رکورددار 
کنونی ماراتن جهان و مربی او، در شهر الدورت 
جان باختند. این ورزشکار سوار بر خودرو بود که 
کنترلش را از دست داد و از جاده منحرف شد. این 

حادثه حوالی ساعت ۱۱ شب رخ داد. 

ویژه

علی اصغر اعرابی در غیاب 
ملی پوشان سپاهان در اولین 
بازی تدارکاتی با پیراهن سپاهان 
که مقابل تیم ب باشگاه سپاهان 
برگزار شد و با پیروزی 3 بر صفر 
تمام شد، زننده یکی از گل های 

تیمش بود. 

کنفدراسیون فوتبال آسیا به 
مناسبت پایان جام ملت ها 
اقدام به معرفی تیم منتخب 
این رقابت ها کرده که در جمع 
11 ستاره برتر آسیا، نام مهدی 
قائدی از تیم  ملی ایران به 

چشم می خورد. 

استون ویلا تایید کرد که لئون 
بیلی قرارداد جدیدی با این 
باشگاه امضا کرده است. این 
بازیکن 26 ساله در این فصل 
فرم قابل توجهی دارد و زیر نظر 
اونای امری شرایط مناسبی 

دارد. 

ت
شــ

س نو
عک

        قرارداد جدید   گلزنی تیم منتخب

گفتوگو

و  پیشکسوت  دین محمدی  سیروس 
کارشناس فوتبال کشورمان در خصوص ابقای 
قلعه نویی در تیم ملی و سایر مسائل مربوط به 

تیم ملی صحبت کرد. 
جام  از  پس  قلعه نویی  امیر  قرارداد   

ملت های آسیا تمدید شد!
تا  کرده  تأیید  فوتبال  فدراسیون  وقتی   
قلعه نویی بعد از جام ملت ها بماند وظیفه ما 
حمایت از سرمربی تیم ملی است ولی نمی شود 
که انتقاد نکنیم و ایراد هایی که دیدیم را نگوییم 
کردیم.  کنیم به تیم ملی ظلم  گر سکوت  که ا
واقعیت را قبول کنیم که در جام ملت ها نتیجه 
نگرفتیم و قهرمان که نه، فینالیست هم نشدیم. 
هر چه قدر هم خوب باشیم و هجومی ترین تیم 
جام بودیم هم جام نگرفتیم. با این حال برای 
تیم ملی آرزوی موفقیت می کنیم و امیدوارم با رفع 
نواقص پرقدرت تر از گذشته وارد مسابقات شود. 
   عملکرد تیم ملی را در جام ملت ها چگونه 

ارزیابی می کنید؟
 در جام ملت ها تیم ملی نوسان داشت و یک 
بازی خوب بودیم و یک بازی خوب نبودیم. فراز 
و نشیب زیادی داشتیم. برابر فلسطین خوب، 
مقال هنگ کنگ ضعیف، برابر امارات یک نیمه 
خوب یک نیمه متوسط، در بازی با سوریه باید 
راحت می بردیم در ضربات پنالتی بردیم، مقابل 
ژاپن نیمه اول معمولی، نیمه دوم بی نظیر 
بودیم. برابر قطر هم شروع خوبی داشتیم در 
ابتدای هر نیمه ولی در ادامه افت کردیم. حق 
مردم دانستن واقعیت است و حمایت کورکورانه 
از کادرفنی درست نیست. از واقعیت ها فرار نکنیم 
که خیانت در حق فوتبال ملی است. به نظرم در 
بازی با قطر ترسو بازی کردیم و شهامتی که باید را 
نداشتیم. علت این ترس به مسائل روحی روانی 
برمی گردد که بازیکنان تیم ملی آمادگی ذهنی را 
برای این بازی نداشتند. عادت بدی داریم که 
باید ترک کنیم، نمی شود یک روز خوب و یک روز 
بد باشیم. برای آنکه جام بگیریم نیاز داریم که در 

خوب بودن استمرار داشته باشیم. 
 چگونه می توان تغییر نسل را در تیم ملی 

ایجاد کرد بدون آنکه آسیب جدی وارد شود؟
 نسل جدید باید از یک جایی شروع کند. ما 
در جام ملت ها فرصتی استثنایی داشتیم تا به 
پنج بازیکن جوان فرصت دهیم میدان دیده 
شوند. بازی با فلسطین، هنگ کنگ و امارات 
بهترین زمان بود. زمانی که از این حریفان پیشی 
گرفتیم جوان ها وارد زمین می شدند ولی استفاده 
نکردیم. نگذاشتند تا بازیکن جوان میدان دیده 
شوند. از اینجا به بعد فدراسیون فوتبال بازی با 
تیم های بزرگ را مدنظر قرار دهد. ما چوب بازی با 
تیم های متوسط و ضعیف را خوردیم. عربستان، 
ژاپن، کره جنوبی و استرالیا این راه را در پیش 
گرفته اند. بازیکنان ما تا زمانی که تحت فشار قرار 

نگیرند امکان پیشرفت را از دست می دهند. 

دین محمدی: 
در جام ملت ها تیم ملی 

نوسان داشت

زنان نه اما مردان باید مدال بگیرند 
ایسنا: رئیس فدراسیون دوچرخه سواری 
گفت: اعزام بانوان به مسابقات پیست قهرمانی 
آسیا حمایتی است، اما از مردان انتظار مدال 
داریم. رسول اسدی در گفت وگو با ایسنا درباره ی 
انتظار از مدال آوری رکابزنان پیست در مسابقات 
قهرمانی آسیا 2024 بیان کرد: اعزام در بخش 
بانوان به صورت حمایتی است اما در بخش 
مردان انتظار مدال داریم و امیدوارم این اتفاق 
خ دهد. تیم خوبی در رده جوانان داریم و  ر
حتی در رده جوانان بانوان هم شینا واحدی 
رکابزن خوبی است و شانس مدال دارد. او در 
مورد کم شدن تعداد مدال های پیست ایران 
در سال های اخیر گفت: چندین سال قبل ماده 
چهار کیلومتر تعقیبی تیمی را منحل کردند. در 
حالی که ماده مهمی است و بقیه ماده ها هم از آن 
تغذیه می شوند. تا الان نتوانسته ایم این رشته را 
احیا کنیم. البته به سرعت هم نمی توان کاری کرد 
اما بعد از قهرمانی آسیا در نظر داریم روی جوانان 
کار کنیم تا یک تیم در رده جوانان بسازیم. در 
بخش سرعت هم فاصله زیادی بین ایران و بقیه 
کشورها افتاده است. تجهیزات ما به روز نیست و 
پیست چوبی هم نداریم. رکابزنان نیمه استقامت 
تا حدودی می توانند این مسئله را پوشش دهند 
اما در بخش سرعت نیاز به پیست چوبی است. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: رئیس فدراسیون فوتبال گفت: ۶ دستگاه VAR را وارد 
کشور کرده ایم و همه چیز برای انجام یک حرکت مثبت آماده است. 
به گزارش  سایت رسمی فدراسیون فوتبال، مهدی تاج، رئیس 
فدراسیون که برای حضور در مراسم یادبود مرحوم غلامرضا بهروان 
در استان مازندران حضور یافته، گفت: برای برگزاری مراسم مرحوم 
بهروان با مسئولان سازمان لیگ آمده ایم تا هم به خانواده محترم 
ایشان تسلیت بگوییم و هم از ساخت هیات فوتبال بازدید کنیم. 
کلنگ ساخت را خودم زدم و ان شاءا... بتوانیم تا پنج، شش ماه 
آینده آن را افتتاح کنیم. وی ادامه داد: پیگیری می کنم اداره ورزش 
و جوانان نیز کمک کند تا ساخت آن به پایان برسد ضمن اینکه 
فدراسیون نیز به کمک هایش ادامه می دهد. رئیس فدراسیون 
درباره زمان بهره برداری از کمک داور ویدئویی گفت: ۶ دستگاه 
VAR را وارد کشور کرده و یک مرتبه نیز با داوران خودمان در دربی 
آن را امتحان کرده ایم. به سرعت این کار در حال انجام است و 
شاید در همین مدت صورت بگیرد. چهار تیم داوری ما لایسنس 
AFC را گرفته اند و برای داوری با VAR مجوز دارند. دو مجموعه 
دیگر نیز هست که آموزش های آنها در تاجیکستان تمام می شود. 
تاج خاطرنشان کرد: از نظر تیم داوری ما تکمیل هستیم، یعنی 
می توانیم VAR را کامل داشته باشیم، دستگاه های VAR نیز 
وارد شده و باید این کار را شروع کنیم. اینکه استفاده از VAR چه 
زمانی شروع می شود به کمیته داوران بستگی دارد ولی همه چیز 

برای انجام یک حرکت مثبت آماده است. 

بیــنالمــلل
   سرمربی آبی - اناری ها با وجود دورقمی شدن اختلاف امتیاز 
تیمش با رئال مادرید صدرنشین همچنان به کسب قهرمانی 
لیگا امیدوارست. بارسلونا در ادامه نتایج ناامیدکننده اش  در لا
با ژاوی این بار برابر گرانادا به تساوی سه بر سه دست پیدا کرد. 
آبی - اناری ها در هفته بیست وچهارم لالیگا به مصاف تیم نوزدهم 
جدول رده بندی رفتند و دو امتیاز حساس دیگر را از دست دادند 
تا اختلافشان با رئال مادرید صدرنشین به ۱0 امتیاز افزایش پیدا 
کند. ژاوی هرناندس در نشست خبری بعد از بازی گفت: دو امتیاز 
دیگر را از دست دادیم. این فرصت را داشتیم که اختلاف را با صدر 
به هشت امتیاز کاهش دهیم، اما گرانادا هوشیار بازی کرد. آنها 
به خوبی فشار آوردند و در بیشتر نبردها موفق بودند. باید به گرانادا 
تبریک گفت. آنها شایسته ستایش اند. ما بعد از آنکه گل نخست 
گر بازی دو بر صفر  را زدیم فرصت های زیادی را از دست دادیم. ا
می شد وضعیت کاملا تغییر می کرد. او درباره اختلاف دورقمی 

تیمش با رئال مادرید صدرنشین گفت: 
رقابت سخت شده است. اختلاف 
ما با رئال زیاد است اما رقابت برای 

قهرمانی غیرممکن نیست و ما 
تسلیم نخواهیم شد. آنچه را 

باید انجام دهیم این است 
و  خوار  را  خودمان  که 

خفیف نکنیم. سرمربی 
بارسلونا در پایان گفت: 

تیم ما ایمان، شجاعت و 
انگیزه لازم را دارد. با این 

حال این برای پیروزشدن 
کافی نیست. متاسفانه بهترین 

فرصت را داشتیم تا خودمان را به 
کنیم، اما با  صدر جدول نزدیک 
این تساوی شرایط را برای خودمان 

سخت کردیم. به نظرم گرانادا بسیار 
خوب کار کرد. ما سرعت لازم را در کارهای 

هجومی نداشتیم. 

فوتبال بدون امید به آینده 

قبل از اینکه تیم ملی به رقابت های جام ملت ها اعزام شود بار ها 
و بار ها گفتم که قهرمانی در این جام مشکلات فوتبال ایران را حل 
نمی کند. باید یک تغییر کلی در تیم ملی رقم می خورد تا بگوییم که 
گر نسل  در این رقابت ها دستاوردی هم داشته ایم. به طور مثال ا
تیم ملی بزرگسالان تغییر می کرد، حداقل از یک سمت پیروزی 
را به دست می آورد. در نهایت تیم ملی قهرمان نشد و حتی به 
فینال هم نرسید و در همه جوانب شکست خورد. در صورتی که 
فدراسیون فوتبال یک تیم جوان را عازم این مسابقات می کرد 
حداقل می توانست آینده فوتبال ایران را تضمین کند. مهدی تاج 
و امیر قلعه نویی برای کسب جام قهرمانی همه کار کردند که هیچ 
پیشرفت و نتیجه ای در بر نداشت و باز هم طبق معمول کاری 
کردند که فوتبال مان عقبگرد داشته باشد. وقتی در رأس فدراسیون 
فوتبال کسانی هستند که به فکر ماندن و رزومه خودشان هستند، 
دیگر هیچ امیدی به آینده فوتبال ایران نیست. در این سال ها همه 
افرادی که آمده اند بهترین فرصت ها را برای رشد و پیشرفت فوتبال 
کنون نیز این افراد که بر مسند قدرت  ایران از بین برده اند. هم ا
فوتبال ایران تکیه زده اند فرصت جوانگرایی را از فوتبال کشورمان 
را گرفتند. چون این افراد تصمیمات نادرستی برای آینده فوتبال 
می گیرند و باعث شدند جوانان ایرانی ضرر کنند. حالا که فوتبال 
ایران عقب گرد داشته باید این آقایان جوابگو باشند و دستاورد های 
حضور در جام ملت ها را برای مردم توضیح بدهند. با این رویه نیز 
تصمیمات غلط ادامه خواهد داشت و اتفاقات جدید دیگری 
نخواهد افتاد. سال هاست با فکر های غلط و اشتباه خودشان 
هر کاری دوست دارند انجام می دهند و گوش شنوایی وجود 
ندارد. از قبل هم پیش بینی شده بود که امیر قلعه نویی در صورت 
کامی هم در سمت خودش ابقا خواهد شد. چون مهدی تاج و  نا
قلعه نویی با هم تصمیم گرفتند که در آینده هم بتوانند کنار هم 
کار کنند و هیچ گاه با کار های نادرست شان مخالفت نخواهند کرد. 
نسل تیم ملی در جام ملت های آسیا تغییر نکرد و ماه های آینده 
گر یک تیم  در مسابقات مقدماتی جام جهانی هم تغییر نمی کند. ا
جوان را راهی مسابقات مقدماتی جام جهانی کنند یک ریسک بالا 
گر نفرات جوان در جام ملت های آسیا بازی می کردند به  است. ا
طور حتم با تجربه زیاد در رقابت های مقدماتی جام جهانی حاضر 
می شدند. چون بهترین زمان برای پوست اندازی در جام ملت ها 
بود و بعید می دانم با این طرز تفکر باز هم جوانگرایی در تیم ملی 

بزرگسالان صورت بگیرد. 

محمداحمدزاده
کارشناسفوتبال

اولین صحبت های انصاری فرد پس از پیوستن به چهارمین تیم یونانی اش: 

شرفی: یک مربی از کادر فنی جرات نداشت به قلعه نویی بگوید از طارمی یا بیرانوند استفاده نکن 

مهاجم ایرانی آریس تسالونیکی عنوان 
کرد کاملا آماده است و می تواند در صورت 
صلاحدید کادر فنی برای تیمش به میدان 
برود. به گزارش اسپورت ایزوستیای یونان، 
کریم انصاری فرد، مهاجم تیم ملی ایران، که 
از اومونیا جدا شد بار دیگر به یونان برگشت 
و این بار به عضویت تیم آریس تسالونیکی 
درآمد. قرارداد او با آریس تا پایان فصل با 
گزینه تمدید برای یک سال دیگر است. 
مهاجم ایرانی پس از پایان جام ملت های 
آسیا، برای اولین بار در تمرین زردپوشان 
گفت:  کرد و در اولین اظهاراتش  شرکت 

خوشحالم که عضوی از تیم آریس ام. به 
یکی از بزرگ ترین تیم های یونان آمده ام که 
کنون به این  سابقه زیادی دارد و از اینکه ا
باشگاه تعلق دارم خوشحالم. می خواهم 
در زمین با تمام توانم به هم تیمی ها و تیم 
جدیدم کمک کنم تا بتوانیم به اهدافمان 
برسیم و در پایان همه خوشحال باشیم. 
نیز  صحبت هایش  بعدی  بخش  در  او 
گفت: می دانم کجا آمده ام و چه شرایطی 

وجود دارد. هر چه در توان دارم نشان 
خواهم داد تا بتوانیم در پایان فصل یک 
جام کسب کنیم. در رقابت های لیگ هم 
که می توانیم به  تا جایی  سعی می کنیم 
بالاترین رتبه برسیم. او درباره سازگاری اش 
با سوپرلیگ یونان نیز اظهار کرد: مشکلی 
در  من  داشت.  نخواهم  زمینه  این  در 
یونان زیاد بازی کرده  و این لیگ را به خوبی 
می شناسم. با فرهنگ یونان آشنا هستم 

سازگار  جدیدم  محیط  با  سریع  خیلی  و 
خواهم شد. به محض اینکه سرمربی از من 
بخواهد آماده بازی ام چون الان در شرایط 
خوبی ام. آریس چهارمین تیم انصاری فرد 
در فوتبال یونان است. او پیش از این در 
کوس و آ. ا. ک  تیم های پانیونیوس، المپیا
کنون در تیم آریس  آتن بازی کرده است و ا
آریس، تیم پنجم جدول  عضویت دارد. 
رده بندی لیگ یونان، سه شنبه باید در 
دور نیمه نهایی جام حذفی یونان، به دیدار 
پانتولیکوس برود و انصاری فرد می تواند 
اولین بازی اش را برای این تیم انجام دهد. 

اصغر شرفی مربی پیشین تیم ملی کشورمان 
به انتقاد از عملکرد دستیاران قلعه نویی در جام 

ملت های آسیا پرداخت. 
کامی تیم ملی     نا

اصغر شرفی در گفت وگو با فارس، در مورد 
ایران در صعود به  کامی تیم ملی فوتبال  نا
فینال جام ملت های 202۳ آسیا، اظهار داشت: 
می خواهم ابتدا درمورد دوران حضور خودم و 
حشمت مهاجرانی در تیم ملی صحبت کنم. 
شاید افکار من قدیمی باشد و به درد امروز 
نخورد. در جام جهانی ۱۹۷8 آرژانتین فقط من 
و او در کادرفنی بودیم. مرحوم محمود یاوری 
را نیز با خودمان به آن مسابقات بردیم. او فقط 
قرار بود همراه ما باشد و بنا نبود در کار کادر فنی 
دخالت کند. وی افزود: یک روز یاوری وسط 
تمرین، داخل زمین آمد که مهاجرانی به من 
گفت به او بگویم برود و روی سکوها بنشیند. با 
2 نفر تیم را در جام جهانی گرداندیم و عملکرد 
بدی هم نداشتیم زیرا در اولین دوره حضورمان 
بین ۱۶ تیم، چهاردهم شدیم. قبل از هر بازی 
من و مهاجرانی با هم جلسه می گذاشتیم و یک 

نفر به نام ابوالفضل جلالی که حد خودش را 
می دانست، این نکات را یادداشت می کرد . قبل 
از اعزام به جام جهانی 2 ماه به انگلیس رفتم زیرا 
تمام بازیکنان اسکاتلند که همگروه ما بود، در 
باشگاه های این کشور بازی می کردند . مربی 
پیشین تیم ملی اضافه کرد: آن سفر هم برای 
من یک کلاس خوب بود و هم شناخت خوبی 
از بازیکنان اسکاتلند به دست آوردم. خدا 
ایرج دانایی فرد را بیامرزد که برخلاف جثه اش، 
گمیل،  قلب خیلی بزرگی داشت. قد آرچی 
کاپیتان حریف فقط مقداری از دانایی فرد 
بلندتر اما سرشانه هایش 2 برابر بازیکن ما بود. 
در تیم باشگاهی اش کل تیم را می گرداند. پس از 
شناخت از این بازیکن و سایر نفرات اسکاتلند، 
به مهاجرانی گفتم حریف این تیم نمی شویم 
گر بخواهیم آبرومند بازی کنیم، باید گمیل  اما ا
را از کار اندازیم و ۱0 به ۱0 شویم. از مهاجرانی 
خواستم بازیکنی را در زمین بگذارد که حتی 
گر گمیل از زمین بیرون رفت، با او بیرون برود.  ا
پیشنهاد دادم ایرج دانایی فرد که کمتر شانس 
بازی به دست می آورد، در ترکیب قرار بدهیم تا 

مامور مهار آرچی شود . برخی جملات در ذهن 
آدم حک می شود. سرمربی ما هم زرنگ بود و 
شاخکش تیز شد . هیچ وقت هم با حرف من 
مخالفت نمی کرد. در ابتدا گفت اصغر خودت را 
مسخره کردی اما جواب دادم نظر من این است 

و باید به عنوان سرمربی تصمیم بگیرد. 
   شناخت از حریفان 

شرفی تصریح کرد: وقتی تیمی وارد چنین 
تورنمنت های بزرگی مثل جام جهانی و جام 
ملت ها شده است، تیمش را شناخته و شاید 
فقط در یک تا 2 پست مشکل داشته باشد 
آن  نیاز می بینند در  کادرش  و  که سرمربی 
پست ها تغییراتی ایجاد کنند . نه اینکه در هر 
بازی چندین تغییر داشته باشیم. برخی از این 
آقایان مفسر یا تحلیلگر می گویند در هر بازی 
باید متناسب با شرایط حریف، نفراتی را تغییر 
بدهیم اما وقتی کسی بازیکن تیم ملی می شود ، 
کتیکی را داشته باشد.  باید آمادگی بازی با هر تا
نباید بازیکنی ببریم که فقط توانایی اجرای 
کتیک را دارد  بلکه باید تمام عیار باشد  یک تا
تا کادرفنی در هر بازی چندین نفر را عوض 

نکند. وی ادامه داد: در بین مفسران من فقط 
کت الهامی را قبول دارم که گفت  صحبت های سا
در بین اعضای کادرفنی، کدام عضو می توانست 
توضیح  قلعه نویی  امیر  از  داشت  جرات  یا 
بخواهد یا بتواند به او دیکته کند که فلان بازیکن 
باید بازی کند؟ مربی اسبق تیم ملی عنوان کرد: 
کدام یک از این ۱0_۱2 نفر به قلعه نویی کمک کرد 
و به او گفت تعویض مهدی طارمی گناه بزرگی 
نیست؟ تمام بازیکنان دنیا این خاصیت را دارند 
که شاید یک بازی روزشان نباشد یا دروازه بانی 
که در ۶ بازی ۷ گل می خورد اما از خودش 
متشکر است و می  گوید این بهترین نسل تاریخ 

است، باید جایی بیرون بنشیند. 
   دفاع بد 

حذف  تیم  که  هم  کنون  ا افزود:  شرفی 
شده این آقایان نباید با حضور در برنامه های 
کنند بلکه بگویند اشتباه  تلویزیونی توجیه 
کردیم و در حد کمک مربی تیم ملی نبودیم! 
نتوانستیم به سرمربی کمک کنیم. آقایان از 
خودتان دفاع بد نکنید زیرا این کار بدتر از حرف 

نزدن است. 

با فرهنگ یونان آشنا هستم

وضعیت والیبال ایران بعد از گذشت 4 ماه و در سال منتهی به المپیک 

عملیات محرمانه برای انتخاب سرمربی! عملیات محرمانه برای انتخاب سرمربی! 


